= είναι όσα σχηματίζουν το αρσενικό και ουδέτερο κατά τη β΄κλίση . Το θηλυκό κλίνεται κατά την α΄κλίση.
έχουν τρία γένη και τρεις διαφορετικές καταλήξεις. Το αρσενικό λήγει σε –ος, το ουδέτερο σε –ον { κατά τη β΄κλίση}, και το θηλυκό άλλοτε λήγει σε –α και άλλοτε σε  -η.
a. λήγει σε –α, όταν πριν από την κατάληξη –ος του αρσενικού, υπάρχει φωνήεν, δίφθογγος ή ρ. Πχ. ο νέος, η νέ-α, το νέον// ο ωραιος, η ωραί-α. το ωραιον// ο πονηρός, η πονηρ-ά, το πονηρόν
b. λήγει σε –η, όταν πριν από την κατάληξη –ος του αρσενικού, υπάρχει σύμφωνο πλην του ρ. Πχ. ο κακός , η κακ-ή, το κακόν
κλίση τρικατάληκτων επιθέτων:
	ενικός αριθμός
	
	
	πληθυντικός αριθμός

	
	

	ο κακ-ός
	η κακ-ή
	το κακ-όν
	οι κακ-οί
	αι κακ-αί
	τα κακ-ά

	          -ου
	          -ης
	            -ου
	           -ων
	          -ων
	           -ων

	          -ω
	          -η
	            -ω
	           -οις
	          -αις
	            -οις

	          -όν
	           -ήν
	             -όν
	           -ούς
	          -ας
	             -ά

	          -έ
	           -ή
	             -όν
	          -οί
	           -αί
	             -ά

	
	
	
	
	
	

	ενικός αριθμός
	
	
	πληθυντικό αριθμός

	
	

	ο ωραι-ος
	η ωραι-α
	το ωραι-ον
	οι ωραι-οι
	αι ωραι-αι
	τα ωραι-α

	            -ου
	            -ας
	              -ου
	              -ων
	            -ων
	              -ων

	            -ω
	            -α
	              -ω
	              -οις
	             -αις
	              -οις

	           -ον
	             -αν
	              -ον
	             -ους
	              -ας
	               -α

	            -ε
	             -α
	              -ον
	              -οι
	               -αι
	                -α



Παρατήρηση: στην ονομαστική , γενική και κλητική πληθυντικού το θηλυκό τονίζεται όπου και όπως τονίζεται στις αντίστοιχες πτώσεις το αρσενικό, πχ. ο δίκαιος, η δικαία, το δίκαιον.Πληθυντικός: ον. οι δίκαι-οι, αι δίκαι-αι, τα  δίκαι-α// γεν. των δικαί-ων, των δικαί-ων, των δικαίων,// κλητ. ω δίκαι-οι, ω δίκαι-αι, ω δίκαια
{ -ος, -ος, ον}: έχουν  τρία γένη όμως δύο καταλήξεις. Το αρς. και θηλ. λήγουν σε –ος {κλίνονται όπως ο άνθρωπος} και το ουδ. σε –ον { κατά το δωρον}. 
c. Δικατάληκτα είναι τα  σύνθετα:π.χ. ο,η, άγονος, το άγονον //ο, η αθάνατος , το αθάνατον
d. ο, η άκαιρος, το άκαιρον, // ο, η, άκαρπος, , το άκαρπον//, ο, η αξιόμαχος το αξιόμαχον
e. ο, η ενδοξος, το ένδοξον
f. καθώς και τα απλά επίθετα: αίθριος, αιφνίδιος, βάναυσος, βάρβαρος, βάσκανος, βέβηλος, γαμήλιος, δόκιμος, έωλος, ήμερος, ήρεμος, ήσυχος, κίβδηλος, λάβρος, χέρσος, τιθασός
g. αλλά και ορισμένα επίθετα σε –ος που χρησιμοποιούνται  { στο αρσενικό και θηλυκό} και ως ουσιατικά, πχ. ο, η αγωγός, το αγωγόν, //ο, η, βοηθός, το βοηθόν,// ο, η τύραννος, το τύραννον, //ο, η τιμωρός, το τιμωρόν…
κλίση διικατάληκτου επιθέτου:
	ενικός αριθμός
	
	πληθυντικός αριθμός
	

	αρσενικό-θηλυκό

	ουδέτερο
	αρσενικό-θηλυκό
	ουδέτερο

	ο, η άφθον-ος
	το άφθον-ον
	οι, αι άφθον-οι
	τα άφθον-α

	                 -ου
	                -ου
	                     -ων
	                -ων

	                 -ω
	                 -ω
	                      -οις
	                -οις

	                 -ον
	                 -ον
	                      -ους
	                 -α

	                  -ε
	                 -ον
	                      -οι
	                 -α
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